
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2006-10-19, § 16 

 
 Tid: 19 oktober 2006 kl 15.00 – 15.40 
   
 Plats: Drätselnämndens sessionssal, Stadshuset 
   
 Justerat: 7 november 2006 
  

 
 
Mikael Söderlund  Karin Hanqvist  
  

  
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mikael Söderlund, vice ordförande 
Ulf Fridebäck (fp) 
Berthold Gustavsson (m) 
Karin Hanqvist (s) 
Martina Lind (fp) 
Gabriel Marawgeh (kd) 
Åsa Romson (mp) 
Gunnar Sandell (s) 
Kajsa Stenfelt (v) 
Anna Wersäll (m), §§ 1-13 och 15-40 

 
Ersättare 

 Helena Bonnier (m), tjänstgörande § 14 
Per Hallerby (fp) 
Gunilla Hansson (s), tjänstgörande 
Kenneth Nilsson (s), tjänstgörande 
Bengt Sandberg (s) 
Ewa Schenström (m) 
Ann-Marie Strömberg (-) 
Torkel Tigerschiöld (mp) 
Jan Tigerström (m) 
Ornina Younan (s), tjänstgörande 

 
Tjänstemän 

 Markdirektören Göran Långsved och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Lars Fränne, Bengt Hjelm, Gunnar 
Jensen, Nils Mattsson, Petra Nieto, Torsten Samuelsson samt borgarrådssekreteraren 
från roteln Magnus Thulin. 

 
  

 



  

§ 16 
Planändring för utökad industrimark i Farsta företagsområde 
Dnr M2006-511-01643 

 
Markkontoret hade den 19 september 2006 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade 
ärende, till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 
 
 Marknämnden ger kontoret i uppdrag att beställa en ny detaljplan för två områden 
 i Farsta företagsområde på fastigheten Farsta 2:1. 
 
Yrkanden 
 
Bifall yrkades till kontorets förslag. 
 
Ledamoten Åsa Romson (mp) med instämmande av ersättaren utan rösträtt Ann-Marie 
Strömberg (-) yrkade bifall till förslag som redovisas i bilaga D1. 
 
Yrkande om återremiss och beslut i denna del 
 
Dagens ordförande, vice ordföranden Mikael Söderlund (m) upptog först yrkandet av 
ledamoten Åsa Romson (mp) med instämmande av ersättaren utan rösträtt Ann-Marie 
Strömberg (-) att återremittera ärendet. Vid propositioner på bifall respektive avslag 
till detta yrkande fann ordföranden att nämnden beslutat avslå återremissyrkandet. 
Nämnden hade sålunda beslutat att avgöra ärendet vid dagens sammanträde. 
 
Reservation i denna del  
 
Ledamoten Åsa Romson (mp) med instämmande av ersättaren utan rösträtt Ann-Marie 
Strömberg (-) enligt deras gemensamma återremissförslag. 
 
Beslut 
 
Marknämnden beslöt därefter enligt kontorets förslag d v s 
 
 Marknämnden ger kontoret i uppdrag att beställa en ny detaljplan för två områden 
 i Farsta företagsområde på fastigheten Farsta 2:1. 
 
Särskilt uttalande 
 
Ledamöterna Karin Hanqvist (s), Gunnar Sandell (s) och Kajsa Stenfelt (v) samt 
tjänstgörande ersättarna Gunilla Hansson (s), Kenneth Nilsson (s) och Ornina Younan 
(s) enligt bilaga D2. 
 
Ledamoten Åsa Romson (mp) med instämmande av ersättaren utan rösträtt Ann-Marie 
Strömberg (-) deltog inte i beslutet i sakfrågan. 
 

    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
Rätt utdraget intygar: 
 
_________________________________ 



  

 
   Tillhör § 16, bilaga D1 
 
   Marknämnden 2006-10-19 
 
   Tillhör ärende nr 16 
 
   Industrimark i Farsta 
 
   Åsa Romson (mp) 
   Torkel Tigerschöld (mp) 
   Ann-Marie Strömberg (-) 
 
 
 
Förslag till beslut 
 
Att återremittera ärendet för inhämtande av synpunkter från Farsta stadsdelsnämnd 
 
Att anföra följande: 
 
Det är viktigt att stadsdelsnämnden involveras i planerna på utökning av 
industriområdet, både för att lokalbefolkningen ska ha en möjlighet att inkomma med 
synpunkter på ett tidigt stadium (stadsdelsnämnderna har till skillnad från 
marknämnden öppna sammanträden) och för att stadsdelsnämnden kan ha kunskap om 
olika intressen kring vilka aktiviteter som önskar mark för etablering. 
 

 
 
 
 
 
 



  

 
   Tillhör § 16, bilaga D2 
 
   Marknämnden 2006-10-19 
 
   Tillhör ärende nr 16 
 
   Planändring utökad industrimark i 
   Farsta företagsområde 
 
   Karin Hanqvist m fl (s) 
   Kajsa Stenfelt (v) 
 
 
 
Särskilt uttalande 
 
Vi har uppmärksammats på att stadsdelsnämnden Farsta, som en del av 
Stadsdelsförnyelsen, har utarbetat en strategi- och utvecklingsplan för företagsområdet 
Larsboda (dnr 004-469/2006). Ärendet är f n bordlagt i stadsdelsnämnden. Kontoret 
uppmanas pröva sitt förslag i förhållande till SDN Farstas förslag och till 
Söderortsvisionen. Det bearbetade förslaget bör remitteras till SDN Farsta och 
Huddinge kommun före behandling i nämnden. 
 
 
 
 
 
 
 
 


